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Koosoleku juhataja: Diana Mägi 

Protokollis Merike Mäemets 

Võtsid osa Diana Mägi, Margo Sai, Kermo Figol, Tiia Uffert, Hille Uustamm, Eda Pipar, 

Anne Marie Tasane, Raul Peetson, Merike Mäemets  

Kutsutud Katrin Uutsalu 

Päevakord:  

1. Ülevaade kooli 2019. aasta eelarvest ja sellele arvamuse andmine 

2. Ülevaade kooli õppekavast ja sellele arvamuse andmine 

3. Ülevaade kooli arengukavast ja sellele arvamuse andmine 

4. Infovahetus 

 

1. Ülevaade kooli 2019. aasta eelarvest ja sellele arvamuse andmine 

Kuulati: Katrin Uutsalu andis ülevaate kooli 2019. aasta eelarvest. Ta peatus ka 

renoveerimistöödega seotud probleemidel (ehituspraagi likvideerimine, ehitusjärelvalve, 

heli summutamise võimalused jm). Samuti vajab korda tegemist söökla katus, mis laseb 

(kohati) vihma läbi. 

Ettepanekud tegid: Margo Sai, kes andis nõu, et heli saab summutada väga lihtsate 

vahenditega (plaadid ja kangas). Raul Peetson, kes pidas vajalikuks, et kõikidest 

renoveerimistöödega seotud probleemidest antaks kirjalikus vormis vallavalitsusele teada. 

Oluline on, et praak saaks likvideeritud garantiiaja sees. 

Otsustati: anda kooli 2019. aasta eelarvele positiivne arvamus. 

2. Ülevaade kooli õppekavast ja sellele arvamuse andmine 

 

Kuulati: Katrin Uutsalu tutvustas muudatusi kooli õppekavas. Ta tõi esile erivajadustega 

õpilased, oma kooli pädevused, uued digiõppe võimalused, uue õpikäsitluse. 

Otsustati: anda kooli õppekavale positiivne arvamus. 

3. Ülevaade kooli arengukavast ja sellele arvamuse andmine 

Kuulati: Katrin Uutsalu tutvustas kooli arengukava, tuues esile muuseumi tähtsuse, 

liitumise „Rohelise kooli“ projektiga. Samuti peatus ta kiusamisega seonduval (tuli esile 

rahuloluküsimustikes).  

Otsustati: anda kooli arengukava kohta positiivne arvamus. 

4. Infovahetus 

 



Infovahetuse käigus käsitleti õppetöö ja õpilaste käitumisega seotud probleeme. 

Margo Sai: Probleemiks on tundidest puudumine (nt õpilased on tunni ajal poes) ja neisse 

hilinemine, s.o ei täideta kodukorda. Samuti on kodutööde osatähtsus väike.  

Ettepanek: õpetajad märgivad e-kooli kõik puudumised ja hilinemised. Klassijuhatajad 

teavitavad vanemaid kiiresti ja konkreetselt. Kutsuda lastevanematele koolitaja MTÜ 

Peaasjad. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Diana Mägi       Merike Mäemets 

koosoleku juhataja      protokollija 


